
ПРОТОКОЛ № 24 

засідання постійної комісії з питань стратегічного розвитку, бюджету і 

фінансів, комунальної власності та регуляторної політики 

 

13.10.2021 р. 

м. Рогатин 

 

Всього членів постійної комісії – 6 

деп. 

Присутні на засіданні – 6 деп.: 

Тетяна Винник – голова комісії; 

Ігор Борецький – заступник голови 

комісії; 

Роман Дашавець – секретар комісії; 

Члени комісії – Володимир Дубчак, 

Наталія Стиславська,  

Роман Гринишин. 

 

Порядок денний: 

1. Про заяви депутатів міської ради Володимира Струка, Ігоря Борецького, 

Ігоря Бирича, Івана Югана, Лесі Бичинської, Юрія Сороки щодо виділення 

коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для надання 

матеріальної допомоги жительці села Помонята Бабич Оксані Олегівна на 

лікування її важкохворої невістки Бабич Надії Василівни. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

2. Про заяву депутата міської ради Миколи Маськовіти щодо виділення 

коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для придбання 

інвентаря для спортивних ігор для організації футбольного турніру до Дня 

захисника та захисниць України, який відбудеться в с. Кліщівна. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

3. Про заяву депутата міської ради Романа Гринишина щодо виділення 

коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для придбання хімічних 

реактивів для басейну Рогатинської дитячо-юнацької спортивної школи Івано-

Франківської обласної ради. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

4. Про заяву депутата міської ради Христини Сороки щодо виділення коштів 

з фонду на виконання депутатських повноважень для придбання книг для 

поповнення бібліотечного фонду Рогатинського ліцею № 1, Рогатинського ліцею 

імені Братів Рогатинців, Рогатинського ліцею «Гімназія імені Володимира 

Великого». 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про заяви депутатів міської ради Володимира Струка, Ігоря 

Борецького, Ігоря Бирича, Івана Югана, Лесі Бичинської, Юрія Сороки щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для надання 

матеріальної допомоги жительці села Помонята Бабич Оксані Олегівна на 

лікування її важкохворої невістки Бабич Надії Василівни. 
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ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти на 

загальну суму 14 000 грн. для надання матеріальної допомоги жительці села 

Помонята Бабич Оксані Олегівна на лікування її важкохворої невістки Бабич 

Надії Василівни (Володимир Струк – 5000 грн., Ігор Борецький – 2000, Ігор 

Бирич – 3000 грн., Іван Юган – 2000 грн., Леся Бичинська – 1000 грн., Юрій 

Сорока – 1000 грн.). 

 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Миколи Маськовіти щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для 

придбання інвентаря для спортивних ігор для організації футбольного турніру 

до Дня захисника та захисниць України, який відбудеться в с. Кліщівна. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

2000 грн. для придбання інвентаря для спортивних ігор для організації 

футбольного турніру до Дня захисника та захисниць України, який відбудеться 

в с. Кліщівна. 

 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Романа Гринишина щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для 

придбання хімічних реактивів для басейну Рогатинської дитячо-юнацької 

спортивної школи Івано-Франківської обласної ради. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 
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1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

5000 грн. для придбання хімічних реактивів для басейну Рогатинської дитячо-

юнацької спортивної школи Івано-Франківської обласної ради. 

 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Христини Сороки щодо 

виділення коштів з фонду на виконання депутатських повноважень для 

придбання книг для поповнення бібліотечного фонду Рогатинського ліцею № 1, 

Рогатинського ліцею імені Братів Рогатинців, Рогатинського ліцею «Гімназія 

імені Володимира Великого». 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

3500 грн. для придбання книг для поповнення бібліотечного фонду 

Рогатинського ліцею № 1 (1000 грн.), Рогатинського ліцею імені Братів 

Рогатинців (1500 грн.), Рогатинського ліцею «Гімназія імені Володимира 

Великого» (1000 грн.). 

 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

 

 

Голова постійної комісії       Тетяна Винник 

 

 

 

Секретар постійної комісії       Роман Дашавець 

 

 

 

 

 

 
 


